

COP 23 Issues Paper/ Document de reflexion COP23

COP 23 Issues Paper/ Document de reflexion COP23

mar, 14/11/2017 - 17:48 | isylla

For many ACP Member States, the adverse impacts of climate change are becoming increasingly evident and more severe, including extreme weather events, such as Hurricanes Irma and Maria, which caused catastrophic damage throughout the Caribbean and the recent drought in the Horn of Africa, that has increased the number of severely food insecure people in the region to over 14 million. The ACP Group is committed to supporting ACP regions and countries in their efforts to implement the United Nations Framework Convention on Climate Change (UNFCCC), taking into account equity and the principle of common but differentiated responsibilities and respective capabilities.

DOWNLOAD PDF (EN) ^[1]

Dans de nombreux États ACP, les effets néfastes du changement climatique sont de plus en plus visibles et ne cessent de s'aggraver, se traduisant par des phénomènes climatiques extrêmes tels que les ouragans Irma et Maria qui ont provoqué des dommages catastrophiques dans l'ensemble de la région Caraïbes, et la récente sécheresse dans la Corne de l'Afrique, qui a fait passer à plus de 14 millions le nombre de personnes souffrant d'une grave insécurité alimentaire. Le Groupe ACP est dès lors déterminé à apporter un appui aux efforts que déploient les régions et pays ACP pour mettre en oeuvre la Convention-cadre des Nations Unies sur les changements climatiques (CCNUCC), guidé par un certain nombre de principes, notamment celui des responsabilités communes, mais différenciées et de capacités respectives.

TELECHARGER PDF (FR) ^[2]

Fichier attaché	Taille
ACP_COP23_REFLEXION.pdf ^[2]	1.71 Mo
ACP_COP23_IssuesPaper.pdf ^[1]	1.73 Mo

Tags: [General Public documents](#) ^[3]

URL source: <http://www.acp.int/fr/content/cop-23-issues-paper-document-de-reflexion-cop23>

Liens:

[1] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP_COP23_IssuesPaper.pdf

[2] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP_COP23_REFLEXION.pdf

[3] <http://www.acp.int/fr/category/acp-document-group/acp-public-documents/general-public-documents>